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[00:00:00] 

[00:11:05] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Otwieram trzydziestą pierwszą sesję Rady Gminy 

Gródek. Informuję Państwa Radnych, iż na stoliku.... Informuję Państwa Radnych, iż w sesji 

bierze udział dwunastu Radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy Gródek może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. Informuję Państwa Radnych, iż na stoliku 

protokolanta pani Katarzyny Anchimowicz wyłożony jest protokół obrad trzydziestej sesji Rady 

Gminy Gródek. Przypominam, iż w trakcie dzisiejszej sesji Państwo Radni możecie składać 

wnioski lub poprawki co do treści protokołu, po czym protokół zostanie przyjęty i podpisany. Witam 

serdecznie Radnych Rady Gminy Gródek, pana Wiesława Kuleszę Wójta Gminy, panią Lilię 

Waraksa Zastępcę Wójta Gminy, panią Monikę... Kazberuk pracownika Urzędu Gminy, 

Kierownika referatu, pana Romana Łozińskiego Sekretarza Gminy. Serdecznie gorąco witam 

sołtysów, którzy wiadomo z jakich powodów, ale postaraliśmy się, żeby uczestniczyli w sesji, 

chociaż na innej sali, ale... biorą udział w obradach sesji. Witam serdecznie wszystkich Państwa. 

Wysoka Rado, przystępujemy obecnie do ustalenia porządku obrad trzydziestej pierwszej sesji 

Rady Gminy Gródek. Proponowany porządek obrad Państwo Radni otrzymaliście wraz z 

zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy ktoś chce zabrać głos w sprawie porządku obrad? 

Proponowanego porządku obrad? Nie widzę. Odczytam zatem porządek trzydziestej pierwszej 

sesji Rady Gminy Gródek. Punkt pierwszy, otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Punkt drugi, ustalenie porządku obrad. Punkt trzeci, sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w 

okresie międzysesyjnym. Punkt czwarty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

bonifikaty od ceny nieruchomości. Punkt piąty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

stawek opłaty za pojemniki lub worki o określonej pojemności przeznaczonych do zbierania 

odpadów komunalnych na terenie nieruchomości. Punkt szósty, rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Gródek na 

lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące dwadzieścia cztery wraz z prognozą kwoty 
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długu i spłat zobowiązań na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące trzydzieści siedem. 

Punkt siódmy, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwa 

tysiące dwudziesty pierwszy rok. Punkt ósmy, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady 

Gminy Gródek. Punkt dziewiąty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowany, zorganizowano 

oddział przedszkolny w wyższej wysokości, niż określona w Ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych. Punkt dziesiąty, informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Gródek w 

roku szkolnym dwa tysiące dwadzieścia dwa – dwa tysiące dwadzieścia jeden. Punkt jedenasty, 

informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów Ustawy z dnia 

ósmego marca tysiąc dziewięćset dziewięćdziesiątego roku o samorządzie gminnym. Punkt 

dwunasty, pytania i wnioski Radnych. Punkt trzynasty, wolne wnioski i informacje. Punkt 

czternasty, przyjęcie protokołu obrad trzydziestej sesji Rady Gminy Gródek. Punkt piętnasty, 

zamknięcie obrad. Kto z Państwa Radnych jest za proponowanym porządkiem obrad? Proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Kto się wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania 

elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za proponowanym porządkiem obrad 

opowiedziało się dwunastu Radnych, głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie 

wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że porządek obrad trzydziestej pierwszej sesji Rady 

Gminy Gródek został ustalony. Punkt pierwszy i drugi porządku dzisiejszej sesji uważam za 

zrealizowany. Przystępujemy do realizacji trzeciego punktu obrad, sprawozdanie z działalności 

Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Proszę bardzo panie Wójcie, udzielam panu głosu. 

[00:16:13] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Trzydziesta sesja Rady Gminy Gródek odbyła się dwudziestego września dwa tysiące 

dwadzieścia jeden, uchwały przyjęte na sesji są realizowane na bieżąco i jak zwykle są wydawane 

zarządzenia w tym czasie. I stałe zarządzenie w sprawie sposoby wykonania uchwał Rady Gminy 

Gródek w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwutysięczny dwudziesty pierwszy rok, w 

sprawie informacji o wykonaniu budżetu gminy Gródek za trzeci kwartał dwa tysiące dwadzieścia 

jeden, w sprawie upoważnienia Zastępcy Wójta do wykonywania zadań w imieniu Wójta gminy 

Gródek, w sprawie upoważnienia Zastępcy Wójta do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu 

administracji publicznej, w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Gródek na 

dwutysięczny dwudziesty pierwszy rok obiecującego plan budżetu jednostki i w sprawie 

przeprowadzenia inwentaryzacji w Urzędzie Gminy Gródek obcych składników majątkowych 

użytkowanych w ramach projektu „pl.ID – polska ID karta”, w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych projektu zmian regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Gródek. 

W zakresie ewidencjonowania przedsiębiorców będących osobami fizycznymi w Centralnej 

Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej do Urzędu Gminy Gródek wpłynęło pięć 

wniosków o wpis do ewidencji, dwa wnioski o wpis działalności, dwa wnioski o zawieszenie 
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działalności, jeden wniosek o wykreślenie z działalności gospodarczej. Złożone wnioski zostały 

przekształcone na formę dokumentu elektronicznego i przekazane za pośrednictwem platformy 

usług administracji publicznej do Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej. 

Jeżeli chodzi o sprawy inwestycyjne to w dniu dwudziestego czwartego września dwa tysiące 

dwadzieścia jeden Lokalna Grupa Działania Puszcza Knyszyńska poinformowała gminę Gródek, 

że przedsięwzięcie pod nazwą „budowa oświetlenia ulicznego w Załukach i Pieszczanikach” na 

pewnych odcinkach dróg w gminie Gródek objęta została wnioskiem o przyznanie pomocy i 

została wybrana do dofinansowania. Obecnie wniosek został przekazany do województwa, do 

zarządu województwa w celu ostatecznej weryfikacji. W dniu dwudziestego października dwa 

tysiące dwadzieścia jeden podpisano umowę o dofinansowanie projektu „Kompleksowe 

zagospodarowanie Góry Zamkowej oraz terenu wokół obiektu dziedzictwa kulturowego”. Projekt 

współfinansowany jest w ramach regionalnego programu operacyjnego województwa podlaskiego 

na lata dwa tysiące czternaście – dwa tysiące dwadzieścia, oś priorytetowa ósma, infrastruktura 

usług dla użyteczności publicznej, działanie osiem sześć, inwestycja na rzecz rozwoju lokalnego i 

planowany termin rzeczowego zakończenia realizacji projektu wyznaczono na trzydziesty 

pierwszy październik dwa tysiące dwadzieścia dwa. Dofinansowanie wyniesie osiemdziesiąt pięć 

procent planowanych kosztów kwalifikowanych, to jest pięćset pięćdziesiąt cztery tysiące pięćset 

siedemdziesiąt sześć złotych trzydzieści cztery grosze. W ramach zadania teren Góry Zamkowej 

zostanie zagospodarowany przez budowę obiektów małej architektury. Tam powstanie taka wieża 

widokowa, edukacyjna. Różne altanki i inne ławeczki. No tam tablice, tak jak w projekcie. 

Rozbiórka istniejącego budynku murowanego, taki który też był przewidziany do rozbiórki, budowa 

ciągu pieszo-jezdnego wzdłuż ulicy Zamkowej i przed przystąpieniem do prac przeprowadzone 

zostaną wyprzedzające badania archeologiczne, wiadomo z jakiego powodu, dlatego że to 

podlega pod ochronę... zabytków. Otrzymaliśmy informację o wsparciu, że w ramach pierwszej 

edycji pilotażowego naboru wniosków o dofinansowanie z rządowego funduszu Polski Ład – 

Program Inwestycji Strategicznych i na liście projektów, pisaliśmy trzy wnioski, trzy wnioski 

otrzymały dofinansowanie, przeszły... wybranych do dofinansowania zostały trzy wnioski na 

łączną kwotę czterech tysięcy osiemset... cztery miliony, przepraszam, osiemset czterdzieści pięć 

tysięcy dziewięćset siedemdziesiąt dwa złote, przy dofinansowaniu w wysokości cztery miliony 

pięćset trzydzieści trzy tysiące siedemset siedemdziesiąt trzy złote. 

[00:20:44] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (kontynuując) Inwestycje obejmować będą przebudowę ulicy 

Pięknej Waliła-Stacji, poprawę efektywności energetycznej budynku remizy w Gródku poprzez 

ocieplenie ścian, wymianę stolarki okiennej i drzwiowej, nowe pokrycie dachowe, remont kotłowni, 

montaż instalacji fotowoltaicznej wraz z magazynem energii, a także montaż instalacji na 

dwunastu budynkach użyteczności publicznej, czyli na świetlicach, w szkole, w przedszkolu, GCK, 

urzędzie USC, budynku socjalnym przy stadionie i na targowisku zostaną zainstalowane właśnie 

instalacje fotowoltaiczne. Ponadto trwają prace w ramach zadań „Remont w sali gimnastycznej w 

szkole podstawowej w Gródku”, który współfinansowany jest ze środków Rządowego Funduszu 
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Inwestycji Lokalnych oraz środków budżetu województwa podlaskiego. I tutaj dofinansowanie to 

wyniosło w sumie siedemset... nie pamiętam, tam też nasz wkład w tym jest własny. Ponadto trwa 

przebudowa ulicy Błotnej w Gródku, która współfinansowana jest również ze środków Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych oraz Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. I tutaj wartość tego 

przedsięwzięcia wynosi milion sto sześćdziesiąt jeden tysięcy, dofinansowanie z jednego 

programu pięćset pięć tysięcy, czyli z FDS-u i Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych sto 

dwadzieścia, wkład własny to kwota pięćset trzydzieści pięć tysięcy złotych. Sukcesywnie trwa 

również podpisywanie umów o powierzenie grantu z mieszkańcami gminy na montaż instalacji 

fotowoltaicznych i kolektorów słonecznych. Umowy zawierane są w ramach projektu pod nazwą 

„Odnawialne źródła energii w gminie Gródek”, współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata dwa tysiące 

czternaście – dwadzieścia. Na dzień wczorajszy, dzisiaj pewnie już coś doszło podpisano, zostało 

podpisanych pięćdziesiąt trzy umowy grantowe. W zakresie bieżącego utrzymania dróg wykonano 

następujące prace. Tak jak zwykle, jeżeli jest potrzeba zgłaszana staramy się równać drogi na 

terenie gminy Gródek, a także dokonywać ewentualnej podsypki żwirowej na fragmentach dróg, 

gdzie jest to niezbędne w celu zapewnienia bezpieczeństwa ruchu, przejezdności, minimalizacji 

utrudnień użytkowników drogowych. Zlecono wykończenie poboczy wzdłuż drogi, w szczególności 

tutaj do miejscowości Podzałuki do miejscowości Józefowo. Były bardzo zarośnięte takimi różnymi 

dużymi chwastami. Zamontowane lustra drogowe na skrzyżowaniu ulicy Młynowej – Koszarowej 

w Gródku. Ustawiono tablicę A17 „Uwaga dzieci” na ulicy Północnej przy skrzyżowaniu z ulicą 

Chodkiewicza, wymieniono tablicę G1C słupek z jedną kreską po prawej stronie jezdni do 

oznakowania przejazdu kolejowo-drogowego po obu stronach na ulicy Rzemieślniczej w Gródku. 

Zamontowano znaki drogowe w miejscowości Nowosiółki przy kapliczce, informujące o 

pierwszeństwie przejazdu mieszkańcom wyjeżdżających z Nowosiółek w stronę Załuk, znak D5 

„Pierwszeństwo na zwężonym odcinku” oraz znak B31 „Pierwszeństwo dla nadjeżdżających z 

naprzeciwka” przed wjazdem do miejscowości Nowosiółki. Dodatkowo oznakowano łuk na 

wjeździe do miejscowości Nowosiółki, który oznaczono znakiem drogowym U3D, tablica ciągła 

prowadząca w lewo, w celu zwiększenia bezpieczeństwa wszystkich użytkowników ruchu 

drogowego w całej miejscowości Nowosiółki, zamontowano też pięć tablic z numerami posesji. 

Wymieniono wszystkie znaki drogowe na ulicy Południowej w Gródku oraz najbardziej zniszczone 

znaki przy ulicy Fabrycznej w Gródku. Zlecono remont fragmentu drogi w miejscowości Załuki, 

wymiana przepustu drogowego o długości sześciu metrów wraz tam z podżwirowaniem 

potrzebnym. Ponadto wydałem cztery decyzje w sprawie uzgodnienia lokalizacji zjazdu z drogi 

gminnej, jeden w sprawie uzgodnienia lokalizacji przyłącza sieci wodociągowej i kanalizacji, trzy 

decyzje w sprawie uzgodnienia projektowanego energetycznego przyłącza... 04KW oraz jedną 

decyzję na zajęcie pasa drogowego w celu umieszczenia urządzeń infrastruktury technicznej w 

pasie drogowym. W ramach bieżącej działalności Urzędu Gminy w zakresie planowania i 

zagospodarowania przestrzennego wydano dziesięć decyzji o warunkach zabudowy. I dwie 

decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego. Wydano osiem decyzji 

zatwierdzających podział nieruchomości. W zakresie ochrony przyrody wpłynęło sześć zgłoszeń 
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zamiaru usunięcia drzew na nieruchomości stanowiących własność osób fizycznych na cel 

niezwiązany z prowadzeniem działalności gospodarczej. Po przeprowadzeniu przez pracownika 

procedury, w tym dokonanie oględzin, Wójt jako organ uprawniony na podstawie ustawy o 

ochronie przyrody nie wniósł sprzeciwu. W dniu dwudziestego dziewiątego września bieżącego 

roku została wydana decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach niestwierdzająca potrzeby 

przeprowadzania oceny oddziaływania na środowisko przedsięwzięcia polegającego na budowie 

instalacji fotowoltaicznej o mocy do jednego megawata wraz z niezbędną infrastrukturą 

towarzyszącą na działce o numerze gruntu sto pięćdziesiąt, położonej w obrębie Mieleszki, gmina 

Gródek. 

[00:25:58] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (kontynuując) W dniu piątego października dwa tysiące 

dwadzieścia jeden została wydana decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach niestwierdzająca 

potrzeby przeprowadzania oceny oddziaływania środowiska przedsięwzięcia polegającego na 

budowie elektrowni fotowoltaicznej o mocy do jednego megawata wraz z niezbędną infrastrukturą 

techniczną na działce oznaczonej numerem gruntów siedem / cztery, obręb Józefowo. W dniu 

jedenastego października dwa tysiące dwadzieścia jeden została wydana decyzja umarzająca 

postępowanie w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla 

przedsięwzięca polegającego na wykonaniu przebudowy i rozbudowy istniejącego budynku 

inwestorskiego obory dla obsady inwentarza do 160DJP, budynku stajni dla obsady do 10DJP, 

silosu na kiszonkę lub sianokiszonkę i zbiornika na soki kiszonkowe oraz płyty obornikowe wraz 

ze zbiornikiem na gnojowicę pod częścią płyty obornikowej na działkach o numerze ewidencyjnym 

gruntu dziewięćdziesiąt cztery, dziewięćdziesiąt trzy / jeden, dziewięćdziesiąt trzy / dwa, obręb 

Straszewo. Wydano jedno zezwolenie na prowadzenia działalności polegającej na opróżnieniu 

zbiorników bezodpływowych i transporcie nieczystości ciekłych z terenu gminy Gródek firmie WC 

Serwis spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, spółka komandytowa z siedzibą w Zabrzu. 

Zawarto notarialną umowę sprzedaży nieruchomości gruntowych niezabudowanej, położonej w 

obrębie dwadzieścia pięć Radunin, gmina Gródek oznaczonej numerem ewidencyjnym 

geodezyjnym czterysta sześćdziesiąt dziewięć / jeden, o powierzchni zero, zero, siedemset 

dziewięćdziesiąt pięć hektara za cenę czterdzieści trzy tysiące złotych netto. Zgodnie z ustawą o 

utrzymaniu czystości i porządku gminach podstawę ustalenia wynagrodzenia za odbieranie 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości stanowi stawka za jedną tonę odebranych 

odpadów komunalnych. Zgodnie z umową zawartą w dniu siódmego grudnia dwa tysiące 

dwadzieścia pomiędzy gminą Gródek a KOMA Białystok spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

w wyniku przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na odbiór 

odpadów komunalnych z nieruchomości położonych na terenie gminy Gródek, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne, będących obiektami użyteczności publicznej stanowiącymi własność gminy 

Gródek, cena jednostkowa brutto za jedną tonę odpadów wynosi pięćset trzydzieści dziewięć 

złotych. Natomiast wynagrodzenie maksymalne wykonawcy nie może przekroczyć siedemset 
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pięćdziesiąt cztery tysiące trzysta osiemdziesiąt trzy złote sześćdziesiąt trzy grosze. W 

następstwie dużej ilości odpadów komunalnych odbieranych od właścicieli nieruchomości w 

dwutysięcznym dwudziestym pierwszym roku szacuje się, że wystąpi wcześniejsze osiągnięcie 

maksymalnego wynagrodzenia wykonawcy związku z tym, że w dniu dwudziestego piątego 

października na podstawie artykułu sześćdziesiąt siedem, ustęp jeden, punkt szósty ustawy 

Prawo zamówień publicznych została zawarta umowa z firmą KOMA spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością na odbiór odpadów komunalnych nieruchomości położonych na terenie gminy 

Gródek, na której zamieszkują mieszkańcy oraz nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne będące obiektami użyteczności publicznej 

stanowiącymi własność gminy Gródek. Wynagrodzenie wykonawcy za realizację wyżej 

wymienionej usługi nie może przekroczyć kwoty brutto dwieście dwadzieścia sześć tysięcy trzysta 

piętnaście złotych dziewięć groszy, cena jednostkowa brutto za jedną tonę odpadów wynosi 

pięćset trzydzieści dziewięć, czyli tak jakby bez zmian, jeżeli chodzi o... firmę, która będzie 

odbierać, po tej samej cenie. Termin realizacji umowy obowiązuje od dnia osiągnięcia 

wynagrodzenia maksymalnego określonego w umowie z dnia siódmego grudnia dwa tysiące 

dwadzieścia do końca bieżącego roku. Z dniem piątego października dwa tysiące dwadzieścia 

jeden Urząd Marszałkowski województwa podlaskiego ogłosił rozpoczęcie konsultacji społecznych 

projektów uchwały Sejmiku Wojewódzkiego w sprawie utworzenia Parku Krajobrazowego Doliny 

Świsłoczy. O prowadzonych konsultacjach mieszkańcy zostali poinformowani poprzez ogłoszenie 

na stronie internetowej gminy i na tablicach ogłoszeń w miejscowościach objętych projektem 

Parku. Pełna treść uchwały wraz z załącznikami dostępne są w wersji elektronicznej na stronie 

internetowej Wrót Podlasia i gminy Gródek oraz w wersji papierowej w Urzędzie Gminy Gródek. 

Wszelkie uwagi, postulaty, propozycje należy wysłać do... wysyłać do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Podlaskiego w Białymstoku w terminie do trzydziestego listopada dwa tysiące 

dwadzieścia jeden. W dniu ósmego listopada dwa tysiące dwadzieścia jeden o godzinie szenas... 

o czternastej... Jeszcze raz powtarzam, w dniu ósmego listopada dwa tysiące dwadzieścia jeden 

o godzinie czternastej w sali widowiskowej gminy, tutaj centrum kultury w Gródku odbędzie się 

spotkanie informacyjno-konsultacyjne z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Podlaskiego. Zapraszam wszystkich zainteresowanych mieszkańców do udziału w 

spotkaniu. Na dzisiejszą sesję zostały przygotowane ogłoszenia o spotkaniu informacyjnym, 

konsultacyjnym w dniu ósmego listopada dwa tysiące dwadzieścia jeden. I tutaj zwracam się do 

sołtysów, którzy dzisiaj trafili i do wszystkich sołtysów o rozpropagowanie tej informacji wśród 

mieszkańców, między innymi poprzez umieszczenie tych ogłoszeń na swoich sołectwach. Proszę 

również o rozpoznanie wśród mieszkańców potrzebę ewentualnego dowozu na spotkanie i 

zgłoszenie zapotrzebowania do Urzędu Gminy Gródek w terminie do dnia czwartego listopada. 

Wszystkim mieszkańcom z terenu objętego projektem Parku Krajobrazowego Doliny Świsłoczy, 

chętnym do udziału w spotkaniu postaramy się zapewnić transport, to samo zwracam się do 

Państwa Radnych, żeby też, w miarę możliwości, poinformować kogo możecie o takim spotkaniu, 

bo wiadomo, te ogłoszenie nie zawsze wszędzie... każdy ma możliwość tak jakby sprawdzić. 

[00:31:51] 
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- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (kontynuując) Szanowni Państwo, prezes Sądu Rejonowego w 

Białymstoku działając zgodnie z paragrafem drugim rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z 

dnia pierwszego czerwca dwa tysiące dziesięć w sprawie podmiotu, w których jest wykonywana 

kara ograniczenia wolności oraz prace społecznie użyteczne, przedłożył Wójtowi gminy Gródek 

opinię dotyczącą potrzeb Sądu Rejonowego w zakresie liczby osób skazanych na karę 

ograniczenia wolności w formie nieodpłatnej, kontrolowanej pracy na cele społeczne i z orzeczoną 

pracą społecznie użyteczną w zamian za nieściągalną grzywnę wynosi czterdzieści osób. Zaś 

niezbędna liczba godzin w przeliczeniu na jedną osobę miesięcznie wynosi czterdzieści godzin. 

Zgodnie z paragrafem trzecim rozporządzenia w odpowiedzi na pismo prezesa Sądu Rejonowego 

Wójt gminy Gródek wyznaczył komunalny zakład budżeetowy do przyjmowania osób skazanych 

na karę ograniczenia wolności z obowiązkiem nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społeczne 

oraz osób wobec których orzeczono prace społecznie użyteczną w zamian za nieściągalną 

grzywnę w ilości pięć osób... piętnaście osób, z liczbą czterdziestu godzin w przeliczeniu na jedną 

osobę. Jako rodzaj pracy podano prace porządkowe i remontowe na terenie gminy Gródek. 

Osobą odpowiedzialną za organizowanie i kontrolowanie... pracy oraz jego przebieg jest pan 

Mirosław Gryko, kierownik komunalnego zakładu budżetowego. Wydano trzydzieści cztery 

decyzje przyznających stypendium szkolne dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy. 

Stypendium przeznaczone jest na pokrycie w całości lub w części kosztów udziału w zajęciach 

edukacyjnych i kosztów związanych z pobieraniem nauki poza miejscem zamieszkania oraz 

zakupu pomocy rzeczowej o charakterze edukacyjnym. Z koniec września dwa tysiące 

dwadzieścia jeden zakończyliśmy Narodowy Spis Powszechny Ludności i Mieszkań dwa tysiące 

dwadzieścia jeden. Wyniki spisu przez najbliższe dziesięć lat będą pomocne przy podejmowaniu 

najważniejszych decyzji gospodarczych i społecznych na szczeblu krajowym, regionalnym i 

lokalnym. Wyniki spisu umożliwiają również dokonywanie porównań międzynarodowych. W 

przypadku krajów należących do Unii Europejskiej dane statystyczne zbierane podczas spisów 

powszechnych mają bezpośrednie przełożenie na wysokość dotacji oraz liczby miejsc w 

parlamencie europejskim. W przypadku wielu cech demograficzno-społecznych, takich jak na 

przykład wyznanie, narodowość czy stopień niepełnosprawności spisy powszechne są, można 

powiedzieć, jedynym źródłem danych. W ślad za podziękowania przekazanymi przez zastępcę 

Wojewódzkiego Komisarza Spisowego dziękuję członkom komisji Gminnego Biura Spisowego za 

zaangażowanie i sprawne przeprowadzenie spisu w naszej gminie. W dniu piątego października 

dwa tysiące dwadzieścia jeden podpisano porozumienie o udzielenie wsparcia finansowego w 

kwocie dwadzieścia tysięcy na realizację zadania w ramach Ministerstwa Edukacji i Nauki pod 

nazwą „Poznaj Polskę”, zorganizowanie dwóch wycieczek. To jest na podstawie wniosku 

dyrektora szkoły do organu prowadzącego, organ prowadzący do Ministra właściwego. Jedna 

wycieczka już się odbyła, druga... chyba też jest wyznaczony już termin do Warszawy dla dzieci z 

naszej gminy. Realizując zadanie nałożone przez Wojewodę Podlaskiego w zakresie podjęcia 

działań promocyjnych mających na celu zwiększenie liczby mieszkańców poddających się 

szczepieniu przeciw COVID-19, w okresie międzysesyjnym zorganizowany został gminny konkurs 

plastyczny pod hasłem „Szczepimy się – gmina Gródek” dla klas jeden – trzy szkół podstawowych 
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z terenu gminy Gródek. Plenerowy punkt szczepień przeciw COVID w Gminnym Centrum Kultury 

w Gródku, podczas którego akcję promocyjną szczepienia przeciw COVID-19 przeprowadziła 

Wojewódzka Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna w Białymstoku, a szczepienia realizowała Art-

Medica Centrum Medyczne w Michałowie. Zaszczepieni mieszkańcy gminy Gródek, dane Ministra 

Zdrowia na dzień dwudziesty ósmy października dwa tysiące dwadzieścia jeden. Traktujemy, że 

tak jak figurujemy wśród zameldowanych pięć tysięcy dziewięćdziesiąt trzy osoby, mieszkańcy 

zaszczepieni przynajmniej jedną dawką: dwa tysiące pięćset dwadzieścia sześć, mieszkańcy w 

pełni zaszczepieni: dwa tysiące czterysta siedemdziesiąt. Jeżeli chodzi o procent mieszkańców 

zaszczepionych w pełni to czterdzieści osiem i cztery dziesiąte. Jeżeli chodzi o jedną dawką to 

czterdzieści dziewięć i pięć dziesiątych. 

[00:36:34] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (kontynuując) I tutaj gmina Gródek pod względem zaszczepienia 

mieszkańców znajduje się na pierwszym miejscu w powiecie białostockim i w tej chwili na trzecim 

miejscu w województwie podlaskim. Im większy poziom zaszczepienia mieszkańców gminy, tym 

większe bezpieczeństwo podczas kolejnej fali zachorowań na COVID. Ponadto gmina Gródek na 

dzień dzisiejszy zajmuje również pierwsze miejsce w jednym z konkursów organizowanych dla 

samorządów w ramach narodowego programu szczepień, dzięki podjętym działaniom 

promocyjnym, dużym zaangażowaniu narodowego... ośrodka zdrowia naszego w Gródku, a 

przede wszystkim dzięki mieszkańcom, którzy zaszczepili się przeciw COVID mamy szansę na 

zdobycie atrakcyjnej nagrody finansowej na działania związane z przeciwdziałaniem COVID-19. 

W związku z trudną sytuacją na granicy polsko-białoruskiej o sześćdziesiąt dni, to jest do 

trzydziestego listopada dwa tysiące dwadzieścia jeden, został przedłożony stan wyjątkowy na 

obszarze części województwa podlaskiego oraz części województw lubelskiego i tak jak dla 

przypomnienia stanem wyjątkowym objęte są następujące miejscowości z terenu gminy Gródek: 

Mostowlany, Zielona, Zubry, Świsłoczany, Gobiaty, Narejki, Bobrowniki, Jałówka, Chomontowce i 

obszar ten podlega szczególnej ochronie przez służby, to jest wojsko, policja, straż graniczna. W 

porozumieniu z Wójtem gminy Gródek oraz komendantem placówki Straży Granicznej w 

Bobrownikach, a także we współpracy ze stowarzyszeniem „Łączy nas granica”, działającym przy 

podlaskim oddziale Straży Granicznej, Gminne Centrum Kultury w Gródku z dniem ósmego 

października uruchomiło zbiórkę na rzecz osób potrzebujących w związku z obecną sytuacją na 

granicy polsko-białoruskiej. Zbiórka oparta jest na rzeczywistych i konkretnie celowych potrzebach 

Straży Granicznej, która jest w stałym kontakcie z Gminnym Centrum Kultury. Odzew przerósł 

nasze takie, można powiedzieć, oczekiwania. Niezbędne produkty napływają z całej Polski. Lista 

potrzebnych rzeczy jest na bieżąco aktualizowana, obecnie najbardziej przydatne jest sucha 

żywność o długim terminie przydatności, mleko UHT w kartonach, konserwy bezmięsne, koce, 

ręczniki. Żywność jest odbierana na bieżąco przez funkcjonariuszy placówek Straży Granicznej w 

Bobrownikach i Kuźnicy, czyli te jednostki, z którymi dopóki podjęto organizację uzgodniono, że to 

będą, że to właśnie w tych miejscach będą odbierane te rzeczy, które są sukcesywnie zbierane. Z 

tego miejsca chciałbym w imieniu swoim oraz Gminnego Centrum Kultury podziękować 
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mieszkańcom gminy Gródek oraz wszystkim osobom i firmom spoza gminy za ogromny odzew na 

rzecz zbiórki, no bo przypomnę, że przyjechały, można powiedzieć, ogromne transporty i z 

Wiliszewa i z Katowic i bodajże z Opola. No nie będę wymieniał, bo tu akurat niewymienione są. Z 

całej Polski też różne atrakcyjne przedmioty, rzeczy. Trwa nabór wniosków w konkursie 

grantowym „Cyfrowa gmina – wsparcie dzieci z rodzin PGR-owskich w rozwoju cyfrowym, granty 

PGR. Celem konkursu jest wyposażenie w sprzęt komputerowy uczniów szkół podstawowych i 

ponadpodstawowych, w których przynajmniej jeden z rodziców, babcia lub dziadek, prababcia lub 

pradziadek była/był pracownikiem PGR-u. W ramach konkursu zakłada się zakup sprzętu 

komputerowego z urządzeniami peryferyjnymi i akcesoriami oraz niezbędnym oprogramowaniem 

umożliwiającym pracę zdalną, w tym niezbędne akcesoria i oprogramowanie dla osób z 

niepełnosprawnościami. Ubezpieczenie zakupionego sprzętu komputerowego, zakup usług 

zapewniających dostęp do Internetu na sprzęcie komputerowym zakupionym w ramach projektu w 

przypadku, gdy opiekun prawny w oświadczeniu wskaże na brak możliwości zapewnienia usługi 

dostępu do Internetu. Gmina Gródek zamierza ubiegać się o przyznanie środków w ramach 

konkursu grantowego. Wniosek zostanie sporządzony w oparciu o złożone przez rodziców oraz 

uczniów pełnoletnich oświadczenia, w których osoby zainteresowane wykażą, że są uprawnione 

do otrzymania wsparcia wyżej wymienionego konkursu. O wsparcie mogą ubiegać się rodziny 

uczniów, które łącznie spełniają następujące warunki. 

[00:40:47] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: (kontynuując) Dziecko / uczeń pełnoletni mieszkający w gminie 

Gródek, dziecko / uczeń pełnoletni jest członkiem rodziny, w której przynajmniej jedno z rodziców 

lub dziadków bądź pradziadków pracował niegdyś w zlikwidowanych Państwowym 

Przedsiębiorstwie Gospodarki Rolnej PGR i w tym czasie zamieszkiwał na terenie gminy, na 

którym działało zlikwidowane Państwowe Przedsiębiorstwo Gospodarki Rolnej, dziecko / uczeń 

pełnoletni nie otrzymał na własność lub w drodze użyczenia w ostatnim roku oraz roku 

poprzedzającym rok złożenia przedmiotowego wniosku, to jest w dwudziestym i dwudziestym 

pierwszym komputera stacjonarnego lub przenośnego będącego laptopem zakupionego ze 

środków publicznych lub środków organizacji pozarządowych lub zwrotu kosztów lub 

dofinansowania zakupu tych rzeczy. Osoby ubiegające się o otrzymanie wsparcia mogą składać 

wymagane dokumenty w sekretariacie Urzędu Gminy Gródek do dnia drugiego listopada dwa 

tysiące dwadzieścia jeden, do godziny piętnastej. Na dzień dzisiejszy wpłynęło pięćdziesiąt jeden 

takich wniosków. No i tak jak zwykle uczestniczyłem w wielu spotkaniach, w tym chociażby tak jak 

ostatnio w posiedzeniu wspólnym Rady Gminy Gródek w dniu... przedwczoraj chyba było, tak? 

Także dziękuję, jeżeli są pytania to bardzo proszę. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję panu Wójtowi za przedstawienie 

sprawozdania z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Ja tylko dodam, że w dniu dzisiejszym za chwilę... będę... będę 

musiał opuścić sesję biorąc pod uwagę, że w dniu dzisiejszym odbywa się również spotkanie 

wójtów i burmistrzów z całego województwa w Augustowie. I tam ciekawe tematy odnośnie 
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funkcjonowania, finansowania po nowemu. Będzie pan Minister. To wśród wielu tematów, po 

prostu za chwilę udaję się do Augustowa, także jeżeli są pytania takie, które... no oczywiście 

będą... na pytania Państwa będą udzielane odpowiedzi tu przez Kierownika Referatu, przez 

kierownictwo, przez pracowników, natomiast gdyby było takie typowo do mnie to bardzo proszę. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych ma pyt... Proszę bardzo, 

pani Radna Petelska. 

- Radna Anna Petelska: Panie Wójcie, ja mam tylko takie pytanie względem na razie tej informacji. 

Chodzi mi o świetlicę w Słuczance, czy też została ujęta do fotowoltaiki? Tak? To tu jedno i jedno 

poza, poza właśnie... tym, tak jak pan mówił, że pan ucieka, więc pytanie w związku ze złożeniem 

wniosku, no kolejnego wniosku o drogę w Dzierniakowie. Tutaj zadali mi pytanie mieszkańcy i 

pani sołtys, czy poszło kolej... czy poszedł kolejny wniosek o tę drogę? I czy coś wiadomo o tej 

drodze? Czy tam coś ruszymy z projektem czy cokolwiek? 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: W tej sprawie, jeżeli chodzi o mieszkańców Dzierniakowa to 

zwrócili się z wnioskiem o dwie sprawy, jeżeli chodzi o drogowe sprawy, o drogi. Jedna to tutaj, no 

można powiedzieć, częściowo drogowa, częściowo dotyczy drogi, częściowo nie, ale stan 

faktyczny jest taki, że przejazd jest jako droga do samego Dzierniakowa od drogi krajowej 

sześćdziesiąt pięć, tam prosili o to, żeby poprawić jakość tej drogi i na podstawie tej prośby 

złożono wniosek do pana... Wcześniej rozmawiałem z panem dyrektorem, przepraszam, nie 

dyrektorem tylko nadleśniczym Nadleśnictwa Żednia i taki wniosek też w ślad za tym poszedł do 

pana nadleśniczego, żeby tę drogę poprawić. Drogę czy te działki, bo tam mówię, taka dziwna 

sytuacja jest, że nie do końca ta droga prowadzi aż... w sumie jest droga, tylko że oznaczenie jako 

droga niepubliczna, nie? Także tutaj to i też taki wniosek chyba w dniu wczorajszym czy 

dzisiejszym, jeżeli chodzi o to, żeby powiat białostocki zaplanował środki w budżecie na po 

pierwsze zaprojektowanie tego odcinka drogi Gródek – Dzierniakowo i w ślad za tym, żeby 

ewentualnie podjąć jako przedsięwzięcie inwestycyjne. I jak zwykle nie wiadomo jak będzie, jak 

zwykle w tym wniosku proponuję w imieniu własnym i Radnych albo części Radnych, jeżeli chodzi 

o to, że tam ewentualnie jesteśmy w stanie partycypować, bo taki jest wymóg dzisiaj chcąc 

budować przedsięwzięcia powiatowe, mamy uzgodnione, że finansujemy, tak, współfinansujemy 

te zadania. I wtedy ewentualnie wchodzi w rachubę. Także myślę, że, że ten wniosek będzie 

rozpatrzony w odpowiednim czasie. Najpierw przez Zarząd... No bo to trafi na pewno do Zarządu 

Dróg Powiatowych o zaopiniowanie, później do Zarządu Powiatu o podjęcie takiej decyzji, czy 

ujmują do... no przedstawiając Radzie do ujęcia w budżecie. No na pewno, jak będzie udzielona 

odpowiedź to poinformuję Państwa w ramach, w ramach no... informacji o pracy Wójta. 

[00:45:47] 

- Radna Anna Petelska: Ja chciałam podziękować za to, że Wójt stara się i w imieniu mieszkańców. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: To znaczy może w tym przypadku, jeżeli ktoś, ktoś dochodzi do 

tego to może pani poinformować, że takie wnioski wyszły z Urzędu Gminy, a po udzieleniu 
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odpowiedzi przez te instytucje, w jednym przypadku Nadleśnictwo, w drugim powiat powiadomimy 

w innym trybie. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Pani Sołtys jest z Dzierniakowa także na pewno 

przekaże tę informację. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos jeszcze? Proszę bardzo 

pani Radna Gościk. 

- Radna Alina Gościk: Panie Wójcie, ja chciałam tylko spytać się do tego programu „Cyfrowa 

Gmina”, czy to wchodzą tylko rodziny popegeerowskie czy też SKR-y? Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy są jeszcze pytania? Proszę bardzo pan Radny 

Wysocki. 

- Radny Andrzej Wysocki: Ja chciałbym się dowiedzieć, czy coś w sprawie ulicy Młynowej się dzieje? 

[00:46:44] 

(brak dźwięku) 

[00:47:11] 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Przepraszam. Będziemy uchwalać za chwilę budżet. Czy się 

zmieści w najbliższym czasie albo w tym budżecie to nie wiadomo, natomiast no wiemy, jaką 

gamę przedsięwzięć mamy na dwudziesty drugi rok tych zadań i jeżeli to... No wiadomo, nie 

możemy na pewno zrezygnować, moim zdaniem, z tych zadań albo nie powinniśmy z tych, gdzie 

jest dofinansowanie. I tak jak zauważyliście Państwo, to nie jest dofinansowanie, w większości 

przypadków, pięćdziesiąt procent, a nawet siedemdziesiąt procent tylko dziewięćdziesiąt, 

dziewięćdziesiąt pięć, a więc tu trzeba to wykorzystać na pewno, a później po prostu zobaczymy, 

jakie będą warunki do tego, żeby te pozostałe kwestie brać pod uwagę. Na pewno ulica 

Michałowska... przepraszam, Młynowa wymaga już tego, żeby ją wziąć pod uwagę. No tak 

powiem. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę bardzo, pan Radny Nos. 

- Radny Mirosław Nos: Dziękuję... mikrofon działa, dziękuję panie Przewodniczący za głos. Panie 

Wójcie, pan nas opuszcza, ja dla pana chciałbym bardzo w imieniu zarządu okręgu podlaskiego, 

brydża sportowego i we własnym serdecznie podziękować za pomoc i wsparcie, objęcie 

patronatem największego turnieju na Podlasiu, a który się odbył nie tak dawno, w ten piątek i w 

niedzielę w Rozłogach. Uczestniczyło bardzo dużo ludzi, to jest turniej międzynarodowy. No i cóż, 

jedną z faz turnieju objął pan swoim patronatem fundując atrakcyjne nagrody, za to serdecznie 

dziękuję. I powiem tak na marginesie, że impreza była bardzo, bardzo udana i już co po niektórzy 

chcieli się pisać na następne, zapisywać się na... rezerwować miejsce na następny rok. Dziękuję 

bardzo. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: No troszeczkę ubolewam, że pan Radny nie uczestniczył w 

zawodach, bo tutaj no tak liczyłem na to troszeczkę. 
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- Radny Mirosław Nos: Powody chorobowe, panie Wójcie. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Rozumiem, rozumiem, dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos 

jeszcze odnośnie sprawozdania z działalności Wójta? Proszę bardzo pani Gościk. 

- Radna Alina Gościk: Ja też miałam to na koniec powiedzieć, ale skoro pan Wójt jeszcze jest 

chciałabym bardzo podziękować dla pana Wójta, a szczególnie dla pani Agnieszki Lisockiej za 

pomoc w uzyskaniu wsparcia finansowego na realizację zadania w ramach przedsięwzięcia 

Ministerstwa Edukacji Nauk pod nazwą „Poznaj Polskę”. Chcę powiedzieć, że klasy cztery – 

osiem już były jedenastego – trzynastego października na wycieczce w Wieliczce, Krakowie i 

Łodzi. Klasy jeden – trzy jadą we wtorek do Warszawy. Także bardzo dziękujemy. Ładnie w 

telewizji się mówi o tym programie, że to jest tylko złożył wniosek, ale my z panią Agnieszką 

dobrze wiemy, że to nie jest takie łatwe uzyskać to dofinansowanie, ale dostaliśmy, także bardzo 

dziękuję. 

- Radna Anna Petelska: Ja jeszcze dwa słowa tylko. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dwa, tylko dwa. 

- Radna Anna Petelska: Dwa słowa. Ja wracając właśnie do tego rządowego programu, tutaj 

słuchając o tych komputerach, jeszcze panie Wójcie właśnie chciałabym bardzo podziękować za 

pracę naszej gminy na rzecz tego. To jest fajny program. Na pewno skorzysta dużo osób, 

aczkolwiek widzę, że liczba rośnie, bo niedawno się pytałam było trzydzieści parę, teraz jest już 

ponad pięćdziesiąt, więc super. Na ile mogłam też przekazywałam wiadomości, żeby się 

zapisywali, niektórzy nie chcą, bo mają i to jest takie uczciwe, że tak powiem, bo jak się dzwoni i 

mówi się, żeby składali, „Ale moje dziecko ma i niech korzysta ten, który nie ma”, więc to jest 

bardzo fajne naprawdę, że ludzie nie wykorzystują tej sytuacji aż tak, ale to się należy i to nie jest 

tak, że tylko należy się dla rodzin ubogich, to jest ważne, dlatego że w jakiś tam sposób 

doceniono tych ludzi, którzy stracili pracę z dnia na dzień jakby i bez niczego, więc dziękuję za to. 

Za to, że nasza gmina też się zajmuje tym i miejmy nadzieję, że ludzie dobrze słyszą, że to jest do 

drugiego listopada i żeby jak najwięcej osób składało. Pan Wójt wyczerpująco powiedział 

wszystkie zasady i tak dalej, myślę, że ci co słyszeli, to jeszcze dzisiaj ważne, że są sołtysi też 

słyszą, może przekażą, bo to nie tylko ludzie pracowali, którzy mieszkają w pegeerze, tylko z 

okolic różnych. Nie wszystkich też ja nawet kojarzę, kto pracował. Także dziękuję bardzo jeszcze 

raz. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: No dziękuję bardzo, no tu wiadomo, że tutaj tak też z marszu nie 

napisze ktoś wniosku, jeżeli nie jest pewny, że spełnia wymogi, a więc tutaj te wymogi trzeba 

znaleźć, ewentualnie tego babcię, dziadka czy tam jak tam napisane w tych warunkach. A 

ponadto upewnić się, czy te tereny czy ta miejscowość mieści się w katalogu tych terenów 

popegeerowskich, tak? Także w dniu dzisiejszym też tam na tym spotkaniu będzie mowa... na tym 
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spotkaniu wójtów województwa podlaskiego będzie mowa o tych tematach, także no ważne 

spotkanie. Dziękuję bardzo. 

[00:52:24] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos 

jeszcze odnośnie sprawozdania z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym? Nie 

widzę. 

- Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Bardzo dziękuję, przyjemnych obrad życzę, obfitych, wszystkiego 

najlepszego i do zobaczenia. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Chwileczkę, minutkę. Stwierdzam, że sprawozdanie 

Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym zostało przyjęte do wiadomości. Ja życzę panu Wójtowi 

szerokiej i bezpiecznej drogi oraz owocnych obrad. Wszystkiego dobrego. Punkt trzeci porządku 

obrad uważam za zrealizowany. Czwarty punkt dzisiejszej sesji obejmuje rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości. Projekt uchwały otrzymaliśmy 

wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Był on tematem posiedzenia wspólnego, ostatniego 

posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Gminy Gródek. Takie uchwały podejmowaliśmy już 

wielokrotnie. Sprawa dla Państwa Radnych jest znana, czy jest potrzeba omówienia albo 

ewentualne pytania? Nie widzę. Proszę pana Grzegorza, Przewodniczącego Komisji Gospodarki 

Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego 

projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, panie Wójcie, Wysoka Rado. Projekt tej 

uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy w Gródku w dniu 

dwudziestego siódmego października bieżącego roku. Projekt uzyskał pozytywną akceptację 

Wysokiej Rady, dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się dwunastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

Wysoka Rado, czwarty punkt dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. Przystępujemy do 

realizacji piątego punktu sesji: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za 

pojemniki lub worki o określonej pojemności przeznaczonych do zbierania odpadów komunalnych 

na terenie nieruchomości. I tutaj również projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na 

dzisiejszą sesję i był on tematem posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Gminy w dniu 

przedwczorajszym. Czy są pytania odnośnie projektu uchwały? Nie widzę. Proszę pana 

Grzegorza, Przewodniczącego Komisji Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o 

przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 
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- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był również omawiany w dniu dwudziestego siódmego października dwa tysiące 

dwudziestego pierwszego roku na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Gródek. 

Projekt uzyskał pozytywną akceptację Wysokiej Rady, dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się dwunastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie ustalenia stawek opłat za pojemniki lub worki o określonej pojemności 

przeznaczonych do zbieranie odpadów komunalnych na terenie nieruchomości została podjęta. 

Punkt piąty dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. Punkt szósty obejmuje podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Gródek 

na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące dwadzieścia cztery wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące trzydzieści siedem. 

[00:57:12] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: (kontynuując) Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z 

zaproszeniem na dzisiejszą sesję. I był on szczegółowo omawiany na posiedzeniu wspólnym 

Komisji Rady Gminy. Czy są jakieś pytania odnośnie projektu uchwały? Dzisiaj pani Skarbnik z 

nami nie ma, Państwo Radni o tym wiedza. Obowiązki służbowe. Skoro nie ma pytań poproszę 

pana Grzegorza Borkowskiego Przewodniczącego Komisji Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był również omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Gródek w 

dniu dwudziestego siódmego października dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku. Projekt 

uzyskał pozytywną akceptację Wysokiej Rady, dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się dwunastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące dwadzieścia cztery wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące 

trzydzieści siedem została podjęta jednogłośnie. Punkt szósty porządku obrad uważam za 

zrealizowany. Wysoka Rado, przystępujemy do realizacji siódmego punktu dzisiejszej sesji: 
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podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty pierwszy 

rok. Tu również jak poprzednie projekty uchwał otrzymaliśmy projekt uchwały wraz z 

zaproszeniem na dzisiejszą sesję i był on szczegółowo omawiany na ostatnim posiedzeniu 

wspólnym Komisji Stałych Rady Gminy. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania odnośnie 

projektu uchwały? Nie widzę. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat 

omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały również był omawiany na ostatnim posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy w Gródku w 

dniu dwudziestego siódmego października tego roku. Projekt uzyskał pozytywną akceptację 

Wysokiej Rady. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Panie Radny. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Kto się wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania 

elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się 

dwunastu Radnych, głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od 

głosowania. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwa tysiące 

dwudziesty pierwszy rok została podjęta. Punkt siódmy dzisiejszych obrad uważam za 

zrealizowany. Punkt ósmy dzisiejszej sesji obejmuje podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia 

składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek. 

Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Sprawa oczywista, nowo 

wybrana Radna zgłosiła akces do pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

No i niech pracuje. Czy są pytania? Sprawa chyba oczywista. Proszę pana Grzegorza 

Borkowskiego Przewodniczącego Komisji Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o 

przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały również był omawiany na ostatnim posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy w Gródku w 

dniu dwudziestego siódmego października dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku. Projekt 

uzyskał pozytywną akceptację Wysokiej Rady. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się dwunastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Gminy Gródek została podjęta jednogłośnie. Punkt ósmy porządku dzisiejszej 

sesji uważam za zrealizowany. Wysoka Rado, przystępujemy do realizacji dziewiątego punktu 
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obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej 

wysokości, niż określona w Ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. Projekt uchwały 

otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Był on omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania albo uwagi 

odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii 

Wysokiej Rady na temat omawianego projektu uchwały. 

[01:03:37] 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Projekt tej 

uchwały był również szczegółowo omawiany na ostatnim posiedzeniu Komisji Stałych Rady 

Gminy w Gródku w dniu dwudziestego siódmego października bieżącego roku. Projekt uzyskał 

pozytywną akceptację Wysokiej Rady, dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się dziewięciu Radnych, 

głosów przeciw nie było, trzech Radnych wstrzymało się od głosowania. Stwierdzam, że uchwała 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której 

zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej wysokości, niż określono w Ustawie o 

finansowaniu zadań oświatowych została podjęta. Dziewiąty punkt dzisiejszych obrad uważam za 

zrealizowany. Przystępujemy do realizacji dziesiątego punktu dzisiejszej sesji: informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych gminy Gródek w roku szkolnym dwa tysiące dwadzieścia – dwa 

tysiące dwadzieścia jeden. Taką informację otrzymaliśmy w formie opisowej i tabelarnej wraz z 

zaproszeniem na dzisiejszą sesję. I to jest po prostu informacja cykliczna, co roku otrzymujemy 

taką informację. Czy są jakieś pytania albo uwagi odnośnie informacji? Czy jest potrzeba 

omówienia? Nie widzę. Poproszę pana Grzegorza Borkowskiego Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii Wysokiej Rady na temat 

przedstawionej opinii. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Informacja ta 

była również przedstawiona na ostatnim posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy w Gródku w 

dniu dwudziestego siódmego października bieżącego roku. Radni pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną informację, dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Stwierdzam, że informacja o stanie realizacji 

zadań oświatowych gminy Gródek w roku szkolnym dwa tysiące dwadzieścia – dwa tysiące 

dwadzieścia jeden została przyjęta do akceptującej wiadomości. Punkt dziewiąty dzisiejszej sesji 

uważam za zrealizowany. Jedenasty punkt dzisiejszych obrad... przedstawia informację w sprawie 
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oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów Ustawy z dnia ósmego marca tysiąc 

dziewięćset dziewięćdziesiątego roku o samorządzie gminnym. Informację taką otrzymaliśmy 

wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. I była ona tematem obrad wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Gminy Gródek. Czy jest potrzeba omówienia tej informacji? Każdy z 

Państwa ma na piśmie to, także chyba... sprawa jasna. Poproszę pana Grzegorza Borkowskiego 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie opinii 

Wysokiej Rady na temat przedstawionej informacji. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Wójcie. Informacja ta 

była przedstawiona Radnym na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy w Gródku w 

dniu dwudziestego siódmego października bieżącego roku. Informacja uzyskała pozytywną opinię 

Wysokiej Rady, dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Stwierdzam, że informacja w sprawie 

oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów Ustawy z dnia ósmego marca tysiąc 

dziewięćset dziewięćdziesiątego roku o samorządzie gminnym została przyjęta do wiadomości. 

Punkt jedenasty dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. Przystępujemy do realizacji 

dwunastego punktu dzisiejszej sesji: pytania i wnioski Radnych. Proszę bardzo, zapraszam 

Państwa Radnych. Proszę bardzo, pan Radny Gryc. 

[01:08:30] 

- Radny Jerzy Gryc: Dziękuję panie Przewodniczący. Szanowni Państwo, ja chciałbym ponowić 

sprawę na temat... wniosek na temat przystanków. Jak znowu idzie jesień, zima. Takich wiat 

przystankowych ochraniających oczekujących podróżnych przed wiatrem, przed deszczem. Vis a 

vis starej apteki jeden przystanek, przy kościele drugi i tam na ulicy Białostockiej, na osiedlu przy 

sklepie „Łasuch” jako trzeci. Dziękuję. Po drugiej stronie, dziękuję. 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: To może ja coś tutaj wspomnę na ten temat. Z tego co 

kojarzę, wiem, że Komisja Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego zajmowała się tą sprawą. Nie 

pamiętam, co tam przy tej starej aptece, tam chyba jest możliwość postawienia tej wiaty, to trzeba 

by było po prostu zaprojektować pieniążki w budżecie. Natomiast przy kościele, tam naprzeciwko, 

nie ma możliwości ustawienia wiaty, bo nie ma fizycznie miejsca, tak? Tam jest też droga 

wjazdowa i stawiając wiatę byśmy po prostu postawili ją na tej drodze. Na Białostockiej no to nie 

wiem, to jest jakby... pierwszy raz chyba, o ile sobie przypominam, żeby pan o to wnioskował. Też 

jest tam dosyć wąsko i trzeba by się było zastanowić i też uzgodnić to z powiatem, bo jest to 

droga powiatowa, więc no na pewno sprawdzimy to, tak, czy w ogóle jest fizycznie możliwość 

ustawienia tej wiaty. 

[01:10:00] 

(brak dźwięku) 

[01:10:30] 
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać jeszcze 

głos w tym punkcie? Proszę bardzo, Radny Cimochowicz. 

- Radny Janusz Michał Cimochowicz: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Na następną sesję, 

która odbędzie się w listopadzie proponowałbym zaprosić kierownika zakładu energetycznego z 

Białegostoku. Po pierwsze kierownik tej instytucji przedstawiłby, jak przebiega modernizacja linii 

energetycznych na terenie naszej gminy. To jest jedna sprawa, a druga sprawa. Czy zostały 

jakieś wykonane prace w celu ewentualnego uniknięcia awarii sieci, jaka miała miejsce zimą tego 

roku? Przypominam Państwu, iż właśnie w styczniu... przez kilka dni, cztery, pięć, a nawet sześć 

dni miejscowości były pozbawione dopływu prądu i stąd wynikały liczne komplikacje. Przede 

wszystkim winą było to, że drzewa, które rosły pod liniami energetycznymi po prostu powodowały 

awarie. Czy zostały wykonane jakieś prace w tym zakresie? Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Ja uważam, że jeżeli pan dyrektor znajdzie 

czas to na pewno zaproszenie takie zostanie wystosowane. I dobrze by było, żeby uczestniczył w 

obradach sesji, poinformował o tych działaniach. Tak pani Wójt? 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Wniosek został zapisany, a to, czy akurat się uda nam w 

listopadzie czy w grudniu to już będzie zależało od... i od sytuacji pandemicznej, która się 

rozkręca, jak wiecie Państwo i od czasu, jakim będzie dysponował pan dyrektor. Pan dyrektor 

zawsze chętnie... odpowiada na zaproszenia, więc myślę, że uda nam się spotkać. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos 

jeszcze w tym punkcie? Proszę bardzo, pan Radny Wysocki. 

- Radny Andrzej Wysocki: Pani Wójt, drodzy Radni. Ja bym... Może to nie tyle do pani Wójt tylko 

troszkę wyżej popchnąć tę sprawę. Chodzi o parkujące tiry. Uniemożliwiają wyjazd na przykład z 

miejscowości Skroblaki, od leśniczówki z Lipnika, z drogi do Łużan. Zwracałem kilkukrotnie uwagę, 

kierowcy nie reagują. Nie wiem, czy postawić tam znaki dodatkowe, informujące czy pana 

kierownika posterunku poprosić o interwencję. To jest droga krajowa. 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: No oczywiście ruchem drogowym kieruje policja, tak? I 

wszystkie takie sytuacje trzeba zgłaszać bezpośrednio na policję i oni powinni jakby pilnować 

bezpieczeństwa tam w tym miejscu i żeby też na skrzyżowaniach nie parkować, tak? Bo jest to 

zabronione i grozi mandatem. My jakby ze swojej strony możemy wystąpić do policji, jakby 

wyczulić, tak, żeby zwracali większą uwagę. Tak samo i do Straży Granicznej, chociaż oni to tam 

raczej się zajmują tylko tymi buforami, żeby... żeby nie parkowali w miejscowościach, Waliłach-

Stacji, chociaż ostatnio też był z tym problem. A co do znaków jakichś, no to też do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad możemy też wystosować jakiś wniosek, żeby zwrócili uwagę, 

czy jest tam potrzeba jakichś dodatkowych znaków. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos 

jeszcze w tym punkcie? Proszę bardzo, pani Radna Gościk. 
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- Radna Alina Gościk: Panie Przewodniczący, pani Wójt. Zacznę dalej od podziękowań. 

Chciałabym podziękować dla pani Małgorzaty Czapnik za podsypanie kilku miejsc na drodze 

gminnej (nieczytelne) [01:14:10], oczywiście na terenie naszej gminy. Bardzo prosiłabym o 

zamontowanie, umieszczenie tabliczek z numerami posesji w miejscowości Wiejki i można by było 

zastanowić się nad... zrobieniem strony, znaczy to gmina powinna właściwie, tak, na... portal 

społecznościowy Facebook gminy. Bo dotychczas... obserwuję tak inne gminy, Michałowo na 

przykład, powiat białostocki, bardzo fajnie jest, że mają taką swoją stronę, gdzie mieszkańcy na 

bieżąco są informowani, co się dzieje. Mogą tam też różne rzeczy pisać, dotychczas parę rzeczy 

informowane są na stronie „gmina Gródek”, coś takiego, ale Facebook gminy, moim zdaniem, to 

wiele rzeczy by na pewno popchnął do przodu, bo mieszkańcy szybciej zajrzą na Facebook gminy 

niż na serwis gminy Gródek, dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę bardzo. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: To może ja na wstępie, dziękuję bardzo za podziękowania, 

cieszymy się, że mamy takich pracowników, aczkolwiek jest to praca zespołowa, między innymi 

pani Kierownik jest obecna, więc myślę, że przekaże dla pracownika. Natomiast no dziękujemy 

bardzo za, za, za... docenienie. Jeśli chodzi o media społecznościowe. To nie jest to prosta 

sprawa, bo mamy stronę oficjalną gminy Gródek i za nią odpowiadamy. Natomiast utworzenie 

konta na Facebooku gminy wiąże się z tym, też z odpowiedzialnością za treści, które tam będą 

publikowane, jak również za treści, które będą... komentarze, więc nie jest to taka prosta sprawa, 

bo myślę, że wymagałoby to zatrudnienia pracownika, który by na bieżąco śledził, śledził... te 

komentarze zwłaszcza. Pan Sekretarz myślę, że doda tutaj, bo pracujemy nad projektem 

cyfryzacji rozszerzenia, więc tutaj pewnie jakieś tam, proszę. 

[01:16:22] 

- Sekretarz Gminy Roman Łoziński: Jeszcze jedna kwestia. Proszę Państwa, my uczestniczymy w 

takim projekcie „E-gmina” i w ramach tego projektu między innymi przewiduje się, czyli twórcy 

przewidują swego rodzaju taki portal do komunikacji z mieszkańcami. W związku z tym... nie 

zachodzi, nie zachodzi według mnie potrzeba tworzenia, tylko poczekajmy na zrealizowanie tego 

projektu i tego portalu, który ma być, ułatwiać komunikację między mieszkańcami a gminą. W tej 

chwili to jest na etapie takim, ten projekt, że został on już zakwalifikowany, środki zostały 

przyznane, realizuje go Związek Gmin Wiejskich i sądzę, że w najbliższym czasie będą ogłoszone 

przetargi na wykonawstwo. Projekt musi być zrealizowany w sumie chyba tam do połowy 

przyszłego roku. Więc trochę cierpliwości. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: A ja ze swojej strony chciałabym zachęcić Państwa, żeby 

informować mieszkańców, że wszystkie informacje, które są na stronie www.grodek.pl i w 

Biuletynie Informacji Publicznej to są oficjalne informacje, sprawdzone i... rzeczywiście i Państwo i 

mieszkańcy mogą się dużo dowiedzieć, bo w Biuletynie Informacji Publicznej są publikowane 

wszystkie dokumenty, które jesteśmy zobowiązani opublikować i na podstawie, których pracujemy, 

więc te dwa źródła jak na razie... Nie ma co prawda możliwości zwrotnej komentarza, natomiast 
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tak jak pan Sekretarz powiedział jest... powstaje projekt, będzie portal komunikacyjny niezależny 

od Facebooka, więc będzie można z niego korzystać. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać 

głos jeszcze w tym punkcie? Nie widzę. Stwierdzam, że dwunasty punkt dzisiejszych obrad 

uważam za wyczerpany. Przystępujemy do realizacji trzynastego punktu dzisiejszej sesji: wolne 

wnioski i informacje. I tu poproszę od razu pana Sołtysa Gorodowienko, a za nim pana Janusza 

Warpechowskiego. Pan Gorodowienko Sołtys Bielewicz, Janusz Warpechowski z Radunina. 

[01:19:00] 

[01:20:25] 

- Sołtys Henryk Gorodowienko: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja mam taką sprawę. 

Zbliżają się Wszystkich Świętych. I po prostu my sołtysi nie wiemy, mieszkańcy pytają, do Jałówki, 

do Mostowlin trzeba zajechać na cmentarz. Czy potrzebna ta przepustka czy nie potrzebna w 

ogóle ta przepustka? I ani telefonu ani nic nie mamy na dzień dzisiejszy. Druga sprawa. Drzewa w  

Bielewiczach. Suche stoją, a to grozi kalectwem i tak dalej. A tego jakoś... Jedno drzewo już... 

drzewo będziemy mieć, kwiecień i nic. Przy moim polu stoi półsuche drzewo, zgniłe. Niech dadzą 

glejt, ja to usunę. Tam dalej nie będę usuwał. Jak to może dalej być? Teraz odnośnie... przeszła 

ta uchwała o podwyżce śmieci. Przeszła, ale sołtysi nie wiedzą, czy to pięć złotych czy to dziesięć 

od osoby czy piętnaście czy dwadzieścia, nie wiemy. To trzeba będzie prawdopodobnie podnosić. 

I od razu są chętni, żeby zapłacić. Druga sprawa. Teraz mam takich, że popłacili za rok z góry. 

Jak to wtedy z tą dopłatą teraz będzie? Dziękuję. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Już odpowiadam. Jeśli chodzi o przepustkę na cmentarze. Z tych... 

z rozporządzenia, które obowiązuje jeszcze, nic się nie zmieniło, na cmentarze w strefie tego 

stanu wyjątkowego w celach kultu religijnego można udawać się bez przepustki, z tym że no 

trzeba mieć dowód osobisty. Bo na pewno, na pewno będą kontrole na tych punktach, gdzie stoi 

policja i ten, więc trzeba mieć dowód osobisty i jak do tej pory nie było innych obostrzeń. Jeśli 

chodzi o drzewa tam w Bielewiczach, które pan Sołtys zgłaszał wcześniej, jest już zezwolenie 

dawno wydane na wycinkę tych drzew. Miesiąc temu chyba, po interwencji pana Radnego Nosa 

dzwoniliśmy do starostwa powiatowego i oni mają czas na wycięcie do końca grudnia. Z tym, że 

oni... to się zbiera, ale to jest tak, że oni mają cały powiat, więc oni zbierają te drzewa, że tak 

powiem, wtedy ogłaszają przetarg i wybierają firmę, która to będzie realizować, więc no tutaj 

miejmy nadzieję, zezwolenie się kończy z końcem grudnia, że w najbliższym czasie będą wycięte, 

ze swojej strony jeszcze raz będziemy dzwonić i pytać, jak to tam wygląda. Jeśli chodzi o opłatę to 

szanowni Państwo zostały przygotowane informacje dla każdego mieszkańca na temat, na temat 

wysokości opłaty w ostatnim kwartale. Jest właśnie bardzo serdeczna prośba do tych Państwa 

Sołtysów, którzy są obecni, żeby po sesji wstąpić do Urzędu Gminy i te listy, które możecie 

Państwo dostarczyć przy poborze podatku od nieruchomości, bo jest termin do piętnastego 

listopada, żeby ewentualnie przekazać tym Państwu. Natomiast... I z tych informacji wynika, tak, 

wysokość... opłaty za ostatni kwartał. Także każdy indywidualnie taką informację dostanie. I 
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mówię, serdeczna prośba tutaj w imieniu pracowników, swoim, żeby jeśli Państwo możecie to 

chociaż część tych korespondencji, przy okazji poboru podatku od nieruchomości, dostarczyć. 

Także nie wiem, czy to satysfakcjonuje? Ta odpowiedź czy nie? Jeśli coś tam jeszcze mam dopo... 

- Sołtys Henryk Gorodowienko: (głos poza mikrofonem) Jeszcze z tymi drzewami. Ostatnio burza 

była- 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Aha- 

- Sołtys Henryk Gorodowienko:  (głos poza mikrofonem) Znowu załamały, stoją takie kikuty, nie 

wiadomo co. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Ja wiem, natomiast... 

- Sołtys Henryk Gorodowienko:  (głos poza mikrofonem) Przyjdzie zima czy coś, to jakoś trzeba 

albo jakaś komisja przyjechała, „aha, te zgniłe, te zgniłe”, tylko może to jest jakoś inaczej.  

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: A jak jest, niech mi pan powie, ja jest w Michałowie? W stosunku 

do drzew, które rosną w pasie drogi powiatowej. To czy... Kto wycina tam drzewa? No właśnie. 

Informujemy Państwa, że nie są... My nie możemy tego wyciąć, bo nie są to, nie jest to pas drogi 

gminnej. Jeśli byłby pas drogi gminnej to po uzyskaniu zezwolenia pewnie byłoby wycięte, 

natomiast jest to pas drogi powiatowej. 

- Sołtys Henryk Gorodowienko:  Rozumiem. 

[01:25:20] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Proszę o zabranie głosu pana 

Warpechowskiego, sołtysa Radunina. 

- Sołtys Janusz Warpechowski: Dziękuję. Ja mam takie pytanie, jakie szanse na realizację ma 

prośba odnośnie przedłużenia drogi utwardzonej w miejscowości Radunin? Tak się jakoś stało, że 

w ostatnim roku zostały sprzedane prawie wszystkie działki, tam się ludzie budują. Droga ta 

utwardzona kończy się przy numerze sześć. I tam jeszcze jest około ośmiuset metrów. Tam, gdzie 

mieszkają ci ludzie, którzy się pobudowali. No i oni by chcieli wiedzieć, czy jest taka możliwość, 

żeby tę drogę utwardzoną do nich przedłużyć. I druga sprawa to jest w związku z tymi... 

mieszkańcami, którzy się tam budują, czy jest możliwość podciągnięcia tam wodociągów do nich? 

To również mnie się tak wydaje, że to jest sprawa bezpieczeństwa, ponieważ ostatni hydrant to 

znajduje się właśnie przy szóstce. Natomiast tamte domy, jak gdyby, nie mają żadnej ochrony 

przeciwpożarowej, ponieważ tam nie ma ani źródła wody, ani żadnego innego sposobu, żeby tę 

wodę dociągnąć. No i trzecia, ostatnia sprawa to jest sprawa, która się jakby ciągnie od dwóch lat, 

to jest sprawa wiaty w miejscowości Radunin. Coraz więcej ludzi się tam buduje, przyjeżdża i 

chcieliby mieć możliwość spędzania w sposób kulturalny czasu. Ja rozumiem wszystkie trudności, 

tylko chciałbym wiedzieć, czy są szanse na realizację tych trzech naszych próśb. A jeśli tak to 

mniej więcej kiedy? Dziękuję. 
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Proszę pani Wójt zechce się 

ustosunkować. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: To znaczy pewnie szansa jest, natomiast te wszystkie sprawy, no 

może dwie pierwsze wymagają wyjaśnienia, dlatego, że tak, przedłużenie drogi utwardzonej, czy 

to jest droga dalej powiatowa czy gminna? To musimy sprawdzić, tak? Bo jeśli droga powiatowa 

to decyzja zależy od powiatu, czy podejmie temat czy nie. Jeśli chodzi o wodociąg to też jest 

kwestia przyszłości. Jeśli Państwo Radni podejmą taką decyzję to owszem, natomiast wymaga to 

sporządzenia dokumentacji, a nie prawdą jest to, że nie ma tam źródeł wody, bo nikt by się nie 

mógł wybudować, gdyby nie zapewnił źródła wody, przy decyzjach o warunkach zabudowy musi 

każdy z tych budujących się wykazać, że ma dostęp do energii elektrycznej, że ma dostęp do 

wody, w jaki sposób i w jaki sposób będzie się pozbywał ścieków, więc na pewno jeśli nie ma 

wodociągu to są studnie. Więc tutaj na pewno, na pewno... temat jest przyszłościowy, bo jeśli 

ludzie mają studnie to też kwestia rozpoznania się, ile osób ewentualnie by się przyłączyło do tego 

wodociągu. Ale to kwestia przyszłości i w tej chwili panu nie powiem, czy to będzie, kiedy to 

będzie możliwe do zrealizowania. Trzeba zrobić rozpoznanie, ile osób chętnych jest do 

podłączenia do wodociągu, czy się przyłączą czy nie. Jeśli chodzi o wiatę w Raduninie to myślę, 

że nie wiem, ten temat był, natomiast nie został on sfinalizowany w tym roku z powodu 

zaangażowania wszystkich środków w zaplanowane inwestycje. Na pewno będzie on w projekcie 

uwzględniony w jakiś tam sposób. Jeśli Radni Państwo uwzględnią to w budżecie na przyszły rok 

to będzie realizowane. 

- Sołtys Janusz Warpechowski: (głos poza mikrofonem) Jeszcze kwestia wyjaśnienia, jeśli chodzi o 

tę drogę. Tam jest tak dziwnie, że do tej, do posesji numer sześć ta droga utwardzona to jest 

droga powiatowa. Natomiast ta część piaszczysta, która idzie do początku wsi to jest droga 

gminna. To tyle, jeśli chodzi o wyjaśnienie punktu pierwszego, natomiast jeśli chodzi o tę wiatę, 

dlaczego ja jeszcze o tym mówię, ponieważ mieliśmy już obiecaną, znaleźliśmy działkę, która była 

własnością gminy u nas i ta działka okazuje się, że została.... że ta działka, na której ta wiata 

miała powstać została wystawiona na przetarg i została sprzedana. Natomiast myśmy wynaleźli 

drugą działkę, która jest wprawdzie może nie własnością gminy, ale własnością Skarbu Państwa, 

ale z tego, co się dowiedziałem to gmina nią zawiaduje. No i nie chcielibyśmy, żeby historia się 

powtórzyła i żeby ta działka też została przekazana na licytację. Czy możemy liczyć na to, że do 

tego nie dojdzie? 

[01:30:22] 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Panie Sołtysie, bardzo proszę o zgłoszenie się do pokoju numer 

osiem, do... tam jest pracownik do spraw gospodarki nieruchomościami i proszę przekazać, który 

to jest numer działki. My sprawdzimy, bo często jest tak, tak samo, jak i z drogą, nie wiemy, na 

przykład, jaki jest status tej drogi, drogi dalszej, bo się zbiega gminna żwirówka czy tam 

piaszczysta z tą powiatową, a dalej nie wiemy, być może też są to tereny leśne, więc być może 

jeszcze nadleśnictwo będzie miało w tym jakieś tam... własność swoją. Wymaga to po prostu 

wyjaśnień, tak? Natomiast jeśli chodzi o tą działkę, proszę się zgłosić do nas, do Urzędu, 
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powiedzieć o jaką działkę chodzi i ewentualnie koleżanki sprawdzą, tak, czy... Bo nie zawsze jest 

tak, że... Skarb Państwa we władaniu gminy może nią dysponować. Jeśli nie ma prawa własności 

to nie możemy jej nabyć, że tak powiem, ale to nie są proste sprawy do takiego odpowiedzenia od 

razu, tak? Zapraszam pana. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo panom Sołtysom. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chce zabrać głos w sprawach różnych? Proszę bardzo, pan Radny Nos. 

- Radny Mirosław Nos: Dziękuję panie Przewodniczący. Ja chciałem tylko dopowiedzieć do słów 

pana Sołtysa z Bielewicz. Ja z tą sprawą, tak, ponownie na wniosek pana Sołtysa, tej wycinki 

drzew to już się ta sprawa ciągnie prawie dwa lata i to nas niepokoi. Prawda. Po pierwsze 

zgłosiliśmy to bardzo dawno temu, to już minęło na pewno ponad półtora roku. I to nas niepokoi, 

taka reakcja... no trochę taka opieszała, powiatu, nie Państwa. Powiatu, bo to jest droga 

powiatowa i to powiat powinien wycinać te drzewa, a ich coraz więcej jest i więcej i więcej, tak jak 

sugerował pan Sołtys z Bielewicz. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Mogę się ustosunkować? 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę bardzo. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: No trochę, trochę nieprawdą jest, że to trwa tak długo, dlatego że 

decyzja na wycinkę drzew była wydana w tym roku, na początku, w marcu bodajże. Nie mam akt 

sprawy, tych spraw jest tak dużo, że no też zapraszam pana, żeby sprawdzić to dokładnie w 

Urzędzie, kiedy była wydana decyzja. I tak jak uzyskaliśmy informację, zresztą no taka jest 

praktyka, że powiat nie leci do jednego... nie bierze firmy do jednego drzewa tylko zbiera 

wszystkie decyzje i sukcesywnie... wyłania w przetargu firmę i sukcesywnie dokonuje wycinki, 

więc tutaj mówię... Kwestia sprawdzenia, kiedy została wydana decyzja, nie pamiętam, ale wydaje 

mi się, że na początku tego roku, a nie w ubiegłym. Natomiast no wiadomo, że drzewa też trzeba 

na bieżąco... sygnalizować, natomiast no trudno powiedzieć teraz, które drzewa, bez decyzji, 

które zostały przeznaczone do wycinki. Być może są jakieś inne, które trzeba by było zgłosić 

jeszcze. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać 

głos jeszcze w tym punkcie? Proszę bardzo, pan Radny Cimochowicz. 

- Radny Janusz Michał Cimochowicz: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Sprawa dotyczy 

utworzenia Parku Krajobrazowego Doliny Świsłoczy. W rozmowie z mieszkańcami pada wiele 

bardzo krytycznych uwag, opinii. Być może część tych informacji zostanie sprostowana, 

wyjaśniona podczas spotkania ósmego listopada. Mieszkańcy mówią wprost, przede wszystkim 

należy poprawić infrastrukturę drogową, która jest fatalna tam w tym terenie wschodnim, gdzie ma 

być ten utworzony park. Są obawy odnośnie inwestycji, budownictwa odnośnie... prowadzenia 

gospodarki leśnej. Mówią wprost, że oni nie chcą mieszkać w rezerwacie, w skansenie, bo będą 

przyjeżdżali turyści, osoby będą oglądały, a oni będą ograniczeni wieloma zakazami. Nawet są 
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sporządzane listy przeciw utworzeniu tego parku. Dziękuję. A druga sprawa, ja jestem daleki od 

podziękowań dla gminy i urzędników za wykonane prace na przykład drogowe, remontowe i tak 

dalej, bo to wynika z pracy urzędników i z obowiązków gminy wobec obywateli. To nie jest żadna 

łaska, że droga została wyrównana, że tam jakaś podsypka żwirowa i tak dalej. No takie jest życie 

niestety. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Czy pani Wójt zechce się 

ustosunkować do tego? 

[01:35:10] 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Ja oczywiście się mogę ustosunkować do tego pierwszego tematu. 

Jeśli chodzi o Park Krajobrazowy, park Radny słusznie zauważył, że temu służą konsultacje 

społeczne, żeby wszystkie uwagi, ale konkretne uwagi były przekazane do autorów, czyli do 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego. Ósmego listopada o godzinie czternastej 

odbędą się konsultacje tego dokumentu tutaj w Gminnym Centrum Kultury. Wszystkich 

mieszkańców, którzy chcą wziąć udział w konsultacjach zapraszamy. Dodatkowo tym, którzy nie 

mogą dojechać z tych terenów objętych tym planowanym parkiem postaramy się pomóc w 

dojeździe. Natomiast no decyzje będzie podejmować sejmik Urzędu Marszałkowskiego, więc tutaj 

jest czas na to, te dwa miesiące niecałe już, no jeszcze potem będą, będzie opinia Rad Gmin 

poszczególnych jednostek, jest czas, żeby dopytać się i dokładnie, nawet w swojej sprawie 

indywidualnej biorąc ze sobą numery działek i tak dalej, można będzie zasięgnąć... informacji u 

źródła, bo będą na tym spotkaniu pracownicy opracowujący ten... projekt. Jeśli chodzi o las to 

obowiązują plany urządzenia lasów dziesięcioletnie. Nie wiem, czy tam na tym terenie... to było w 

ubiegłym roku te plany sporządzane, bo teraz znowu dostaliśmy z powiatu komplet planów 

urządzenia lasów. Do wszystkich właścicieli zostały wysłane informacje, więc też w wątpliwych 

sprawach zapraszamy o wyjaśnienia i też wszystkie uwagi i uwagi krytyczne co do tego można 

zgłaszać do starosty powiatu białostockiego. Także zapraszam serdecznie na konsultacje. 

Konsultacje trwają, nie jest to sprawa przesądzona, więc można swoją, swoimi uwagami jakoś... 

wpłynąć na kształt ostateczny tego projektu. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać 

głos jeszcze w tym punkcie? Nie widzę. Trzynasty punkt dzisiejszych obrad uważam za 

zrealizowany. Czternasty punkt dzisiejszej sesji obejmuje przyjęcie protokołu obrad trzydziestej 

sesji Rady Gminy Gródek. Nikt z Państwa Radnych nie wniósł uwag ani uzupełnień co do treści 

protokołu, proponuję więc przegłosować przyjęcie protokołu obrad trzydziestej sesji Rady Gminy 

Gródek. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu trzydziestej sesji Rady Gminy 

Gródek? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść 

rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na 

podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za przyjęciem protokołu 

obrad trzydziestej sesji Rady Gminy Gródek opowiedziało się dwunastu Radnych, głosów przeciw 

nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że protokół obrad 

trzydziestej sesji Rady Gminy Gródek został przyjęty. Wobec wyczerpania porządku obrad 
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dziękuję wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam trzydziestą pierwszą sesję Rady 

Gminy Gródek, dziękuję. 

[01:39:12] 

(koniec nagrania) 


